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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. október 26. napján 14 

órakor megtartott közmeghallgatásán a Városháza Dísztermében.  

 

Jelen vannak:  

1. dr. Molnár Attila, polgármester 

2. Czita János, alpolgármester 

3. Dombay Gábor, képviselő 

4. Hajnal Dóra, képviselő 

5. Szabó István, képviselő 

6. Szalai Noel, képviselő 

7. Takács József, képviselő 

8. Vajda Bence, képviselő 

 

Meghívottként jelen vannak: 

 Turi Bálint, alpolgármester 

 dr. Baksa-Ströcker Renáta, jegyző 

 Nagyné Varga Judit, aljegyző 

 valamint a csatolt jelenléti ív alapján résztvevők 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a közmeghallgatáson megjelenteket. Külön 

köszönti Molnárné dr. Taár Izabellát a Komáromi Járási Hivatal vezetőjét. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület határozatképes, jelen van 8 fő képviselő, a közmeghallgatásról hiányzik 

Benedek-Nagy Nikolett képviselő, dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester, dr. Nemes Andrea 

képviselő, Horváth Zsolt képviselő. Ezt követően a polgármester megnyitja a közmeghallgatást, 

köszönti az érdeklődő állampolgárokat. Tájékoztatja a Képviselő-testület tagjait, hogy az 

október 18. – október 20. között meghirdetett Szabadtéri polgármesteri találkozások keretében 

a város 12 helyszínén volt lehetősége az érdeklődő állampolgároknak feltenni kérdéseiket, 

elmondani javaslataikat, akik nem tudtak részt venni ezeken az találkozásokon nekik is van 

lehetőségük most feltenni kérdéseiket. Elmondja, hogy a mai közmeghallgatás témája a 

lakosság helyi közügyeket érintő kérdései, javaslatai. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, 

észrevétele, javaslata a megjelenteknek? Megadja a szót Rákos Attila komáromi lakosnak. 

 

Rákos Attila, Komárom Arany János utca 15.: Elmondja, hogy évekkel ezelőtt épült a házuk 

mellett öt parkoló. Sajnos nagyon keskeny ott az út, és véleménye szerint a parkolókat is közel 

építették az úthoz, így nagyon gyakran neki tolatnak a kerítésüknek, amely miatt a kerítés fala 

folyamatosan omlik le, melyről fénykép is készült. Kéri, hogy a parkoló elejét hozzák előbbre, 

úgy ki tudnának tolatni a sofőrök. Megköszöni a szót. 
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dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy jelen van a 

városüzemeltetési és városfejlesztési osztály vezetője, a problémát megpróbálják orvosolni. 

Megadja a szót Vas Renátó komáromi lakosnak. 

 

Vas Renátó, Komárom Csillag ltp.: Elmondja, hogy a régi Csillag lakótelepen lakik a főút 

közelében. Naponta több száz kamion halad el a főúton, amelyek rendkívül hangosak, nyáron 

nyitott ablaknál nem lehet aludni, és a helyzet időről-időre egyre rosszabb. Elmondja még, hogy 

a főút és a Csillag lakótelep között térkövezték a járdákat, ebből kifolyólag sok fa kivágásra 

került, mivel a fák gyökere felnyomná a szép új járdát. Kérdezi van-e lehetőség fák, illetve 

bokrok telepítésére, amelyek a zajt, és a por egy részét is felfognák, arról nem is beszélve, hogy 

szebb lenne a környék. A másik probléma egyaránt érinti a régi Csillag lakótelepet és a város 

több pontját is, hogy nincsenek felfestve a parkolók. Nehézkes ebből kifolyólag például a 

tóparton a CBA előtt a parkolás. Kérdezi, hogy megoldható lenne-e a parkolók felfestése? 

Továbbá elmondja még, hogy a Térffy Gyula utcában 30-as tábla van kihelyezve, ettől 

függetlenül ötvennel, akár nyolcvannal is közlekednek az autók. Kérdezi, hogy fekvőrendőr 

elhelyezésére van-e lehetőség? A Térffy Gyula utca így is elég veszélyes, mivel a járda is 

keskeny főleg a babakocsival sétálók számára. Megkérdezi a kamionok számára elkészül-e az 

elkerülő út? A jelentős kamion forgalom miatt a főút nyomvályús, és a főút mentén épült házak 

fala is repedezik. Megköszöni a szót. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy tavaly június 

31-én született egy hatpontos kormányhatározat, amelynek az egyik legfontosabb pontja az 

elkerülő út folytatása, ami alapján a kamionok kitilthatók lesznek a belvárosból. Ez a beruházás 

megmaradt, nem került a felfüggesztésre. Az előkészítési fázis folyik, tanulmánytervek, 

közbeszerzési eljárások kiírása, kiviteli tervek elkészítése, majd a kivitelezési fázis. Elmondja 

még a térkövezés kapcsán, hogy köszöni a felvetést a közmeghallgatáson jelen van a 

Városgazda Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója, akinek kéri a segítségét a fásítási program 

folytatásához. A városban több mint 11 ezer fa került elültetésre az elmúlt 11 évben. Továbbá 

elmondja még a parklók felfestésével kapcsolatban, hogy ez a kérdés felvetődött a bejárás során 

is, de a felfestés során megvan a megfelelő szabvány, hogy mennyi helyet kell kihagyni, és ha 

fel van festve a parkoló, akkor 10 parkolónkként ki kell jelölni egy mozgáskorlátozott 

parkolóhelyet, ami az jelenti, hogy még kevesebb parkolóhely lenne a városban. A Térffy Gyula 

utcával kapcsolatban fekvőrendőr elhelyezése nem lehetséges, mivel terelőútnak van kijelölve, 

és buszok is használják, de gyakoribb rendőrség ellenőrzést ígér. Megköszöni a javaslatokat. 

Megadja a szót Nánási András komáromi lakosnak. 

 

Nánási András Komárom: Elmondja, hogy e-mailben már jelezte a problémát azzal 

kapcsolatban, hogy az idősek világnapja alkalmából csak a nyugdíjas szervezetek tagjait hívták 

meg, rajtuk kívül sajnos más nem tudott részt venni a programon. Szeretné kérni, hogy ne csak 

a nyugdíjas klubok tagjai vehessenek részt a nyugdíjasoknak szánt rendezvényeken.  

Érdeklődik a termálfürdő működésével kapcsolatban, mit lehet tudni a jövő évi árak 

alakulásáról, illetve hány alkalmas bérletek kerülnek kibocsájtásra? Ha nem lesz éves bérlet az 

a komáromi nyugdíjasokat hátrányosan érintené. Elmondja még, hogy úgy tudja Esztergomban 

a 75 év felettiek ingyenesen használhatják a fürdőt, ezzel kapcsolatban szeretne tájékoztatást 

kapni. Megköszöni a szót. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást és az e-mailben érkező 

javaslatot. Elmondja, hogy más városoktól eltérően Komáromban nem kerül bezárásra a fürdő, 

és 2022. december 31-ig a működésben nem lesz változás. Január 1-jétől azonban a fedett 

uszoda bezárásra kerül. Számok tekintetében a fürdő éves villanyszámlája idén 44 millió Ft, ez 
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jövőre 390 millió Ft lesz, a gázszámla ebben az évben 10 millió Ft, jövőre 85 millió Ft lesz, így 

közel 420-450 millió Ft lesz a fürdőnek a plusz rezsi költsége. 2023. január 1-jétől csak a fedett 

uszoda kerül bezárásra a többi szolgáltatás, a termálfürdő, a szaunák és a gyógyászat ugyanúgy 

elérhető lesz, és a 10, valamint a 30 alkalmas belépők megmaradnak.  

 

Nánási András Komárom: Megkérdezi, hogy a féléves bérlet megmarad-e? Továbbá 

megkérdezi, hogy az Észak-Komáromi nyugdíjasok miért kapnak ugyanolyan kedvezményt, 

mint a Dél-Komáromi nyugdíjasok? 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy a bérletek egyelőre március 31-ig fognak 

szólni, féléves bérlet nem kerül kibocsátásra. Elmondja még az idősek világnapjával 

kapcsolatban, hogy a jövő évben minden helyi nyugdíjas számára elérhető lesz, melyre egy 

előzetes regisztrációval lehet majd jelentkezni. 

 

Nánási András, Komárom: Elmondja, hogy sok idős ember van, aki szívesen részt venne egy 

ilyen eseményen. Megköszöni a szót. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Szőnyi Ferenc 

komáromi lakosnak. 

 

Szőnyi Fernc, Komárom: Megköszöni a szót. Elmondja, hogy második alkalommal vesz részt 

közmeghallgatáson. Harminc évvel ezelőtt költözött Komárom városába, a városi jelleg és a 

város szépsége vonzotta ide. Véleménye szerint nem túl szerencsés időpont a délután 1 óra a 

közmeghallgatásra, és nem elégedett a problémák megoldására kapott válaszokkal.  Továbbá 

elmondja, hogy az Igmándi úton és a Bajcsy Zsilinszky utcán a csapadékvíz elvezetése 

évtizedes gond, ami már a Tesco megépítése előtt is gondot okozott, és sajnos az Igmándi út 

összes gyalogátkelőhelyénél is fennáll ez a probléma. A legkisebb esőzésnél gyalogosan 

lehetetlen az úton történő átkelés a városban. Kérése, hogy mielőbb találjanak megoldást a 

felvetett problémára, mert minden egyes lefolyó el van dugulva most is. Három évvel ezelőtt 

volt egy villámárvíz, a pincék is megteltek. A Bajcsy-Zs. utca térdig állt a vízben, és nem csak 

azért, mert ez a város legmélyebb pontja. Továbbá elmondja még, hogy az Igmándi úton, a volt 

Korzó Étteremnél lévő épület lévő fa gyökérzete nyomja fel a térkövet. Már korábban is jelezte 

ezt a problémát, azonban arról tájékoztatták, hogy a fát nem szükséges kivágni. Véleménye 

szerint a járda és az épület állag megóvása miatt szükséges a fa kivágása, mivel már a pincében 

is megjelent a fa gyökérzete. Továbbá elmondja még, hogy az utóbbi felgyorsult iparfejlesztési 

politikának egyik következménye az Ipari Park. Ha sajtóban megjelenik ez a komáromi Ipari 

Park nagyon büszkék lehetünk rá, ez egy ezer milliárdos befeketés, ami egy nagyon szép szám, 

de mindenhol egy komoly infrastruktúra fejlesztés előzte meg az Ipari Park létrehozását. 

Azonban Komáromban óriási infrastrukturális elmaradások vannak, gyakran történnek 

balesetek. Az elmúlt hónapokban történt tűzesettel kapcsolatban, ha komolyabb baj történik, 

akkor Komáromból mire kiérnek a tűzoltók 46 közúti kereszteződésen, 3 vasúti átjárón kell 

áthaladniuk, ami nagyon hosszú idő. Mivel nagymértékben megváltozott a város struktúrája, az 

Ipari Park komolyabb veszélyt jelent a város lakói számára. Mindenképpen fontos lenne ott 

létrehozni egy saját tűzoltóságot, amit az elmúlt hetek történései is indokolnának, hiszen a 

lakosság folyamatosan aggódik, ha Monostor felé megy egy szirénázó autó, és a napokban is 

volt erre példa, hogy onnan mire kiért a tűzoltó autó már kiégett egy lószállító autó. Megköszöni 

a szót. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni az észrevételeket és javaslatokat. Megkérdezi 

van-e további kérdése, észrevétele, javaslata a megjelenteknek? Megállapítja, hogy nincs. 



4 
 

  

dr. Molnár Attila, polgármester 13 óra 30 perckor lezárja a közmeghallgatást.  
 

 

k. m f. 

 

 dr. Baksa-Ströcker Renáta dr. Molnár Attila 

 jegyző polgármester 


